



Adobe Systems Software Ireland Limited
4-6 Riverwalk
Citywest Business Campus
Dublin 24
Ireland
Tel +353 1 242 6700
Fax +353 1 242 6711

11/01/2019

**SHANGHAI SCIENCE & TECHNOLOGY MUSEUM
2000 CENTURY AVENUE, PUDONG NEW DISTRICT, SHANGHAI, CHINA**

Dear Sirs,

SHANGHAI NANYANG SOFTWARE TECHNOLOGY CO., LTD., 2-5F, B6, NO.180 YIZHOU ROAD, XUHUI DISTRICT, SHANGHAI ("RESELLER")

Adobe Systems Software Ireland Ltd. ("Adobe") confirms the following:

1. Adobe is the licensor of Adobe software products in the Territory. Adobe makes its software products available in the Territory through various channels, including through its authorized resellers ("Authorized Resellers").
2. As of the date of this letter:
 - 2.1 Reseller is the sole reseller located in Shanghai, who is authorised to purchase directly from Adobe for resale to end users.
 - 2.2 Reseller is authorized to resell Adobe software products for the following project/tender, provided that such Adobe products are commercially available to Authorised Resellers at the time that an order for such Adobe software products is placed with Adobe.

Project/Tender:

[Shanghai Science & Technology Museum Adobe License]

If you have any questions, please feel free to contact your Adobe Account Manager.

Yours faithfully,

Sean Barry

Sean Barry (Nov 4, 2019)

Adobe Authorized Signatory

Adobe Systems Software Ireland Limited, registered in Ireland under Certificate 344992, with registered address at 4-6 Riverwalk, Citywest Business Campus, Dublin 24, Ireland

Directors: Mr. M. C. Higgins; Ms. T. Hanson (US); Ms. L. Sweeney
Alternate Directors: Ms. F. Grace, Alternate to Ms. L. Sweeney; Mr. A. Dempsey, Alternate to Mr. M. C. Higgins



Adobe Systems Software Ireland Limited
4-6 Riverwalk
Citywest Business Campus
Dublin 24
Ireland
Tel +353 1 242 6700
Fax +353 1 242 6711

2019年11月1号

上海科技馆
上海市浦东新区世纪大道2000号

敬启者，

上海南洋万邦软件技术有限公司, 上海市徐汇区宜州路 180 号华鑫天地 B6 栋 2-5 楼 (“经销商”)

奥多比系统软件爱尔兰有限公司(以下简称“奥多比”) 兹确认如下:

1. 奥多比是区域内关于奥多比软件产品的许可方。奥多比在区域内通过多种途径销售奥多比软件，包括通过授权经销商销售软件 (“授权经销商”)。
2. 自本函之日起，
 - 2.1 经销商是上海市内独家有权从奥多比处直接购买产品并向最终用户转售的授权经销商。
 - 2.2 奥多比授权经销商向下列项目转售奥多比软件产品，前提是经销商向 Adobe 下单时该商品是可以正常销售的状态。

项目:

[上海科技馆奥多比软件许可证]

Sean Barry
Sean Barry (Nov 4, 2019)

如有任何问题，敬请联系您所在地区的奥多比渠道经理。

Adobe Systems Software Ireland Limited, registered in Ireland under Certificate 344992,
with registered address at 4-6 Riverwalk, Citywest Business Campus, Dublin 24, Ireland

Directors: Mr. M. C. Higgins; Ms. T. Hanson (US); Ms. L. Sweeney
Alternate Directors: Ms. F. Grace, Alternate to Ms. L. Sweeney; Mr. A. Dempsey, Alternate to Mr. M. C.
Higgins